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Raadsinformatiebrief 
  
nummer 2015-03 
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Voor deze raadsinformatiebrief zijn de volgende onderwerpen opgegeven: 
Raadsplanning: 
 

- Overzicht aan te leveren raadsvoorstellen 4e cyclus 2015 
 
 
Uitwisseling:  
 

- Stand van zaken veiligheid 2015 en toelichting proces integraal 
veiligheidsbeleid 2016-2019    

- AFAS Experience Centre  
- MFC Atria 
- Gemeentehuis 
- Larikslaan2 
- Voor- en nadelen realisatie speelautomatenhal     

  
 
Actuele informatie:  

1. Samenleving voorop 
2. Rapportage discriminatieklachten 2014 
3. Bijeenkomst met ZP’ers      
4. Duurzaamheidsagenda      
5. Aanwijzingsprocedure monumenten    
6. Jaarverslag monumentencommissie  
7. Groot Krakhorst en Bouwdriest 
8. Voorraad sociale huurwoningen 
9. Sociaal Domein   
10. Nieuwe vormen van naamgeving  
11. Klankbordgroep Biezenkamp                                        
12. Groot Agteveld (start bouw coöperatiegebouw) 
13. Digi-D audit  

 
 
 

Raadsplanning: 
 
Bijgaand treft u het overzicht aan te leveren raadsvoorstellen, waarin de 
raadsvoorstellen voor de 4e vergadercyclus 2015 zijn opgenomen (bijlage 1). 
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Uitwisseling: 
Stand van zaken veiligheid 2015 en toelichting proces 
integraal veiligheidsbeleid 2016-2019 
Tijdens de uitwisseling aan de raad op 23 april wordt door de wijkchef van de politie 
Leusden een toelichting gegeven op de huidige veiligheidssituatie in Leusden en de 
veranderingen die de Nationale Politie met zich meebrengt. Daarnaast wordt de procedure 
voor de ontwikkeling van het nieuwe lokale veiligheidsbeleid 2016-2019 toegelicht . 
 
Dit beleid zal dit jaar worden ontwikkeld in samenspraak met diverse groepen uit de 
samenleving in Leusden (ondernemers, inwoners, jeugd, instellingen, veiligheidsdiensten, 
enz).  
 

 
AFAS Experience Centre 
AFAS heeft het initiatief genomen en verzocht om een presentatie te verzorgen aan de raad 
over hun gewenste toekomstige ontwikkelingen. 
 

 
MFC Atria 
Onder het bouwheerschap van Stichting Voila is de aanbesteding van Atria succesvol 
doorlopen. De heer Eikelenboom van stichting Voila zal op 23 april het winnende ontwerp 
presenteren. Op 14 april vindt een presentatie aan belanghebbenden uit de wijk plaats. 
 

 
Gemeentehuis 

Ter uitvoering van de CUP opdracht 1.5 Gemeentehuis heeft het college met inzet van 
externe expertise de resultaten van de verkenning van de diverse varianten die in de vorige 
raadsperiode zijn onderzocht, verder verfijnd en geactualiseerd gericht op de feitelijke 
realisatie van een duurzaam en toekomstbestendig gemeentehuis. 
Het college wil de raad informeren over de bevindingen tot nu toe aan de hand van een 
presentatie van het onderzoek. 
 

 
Larikslaan2 
In het kader van “niet tellen maar vertellen” wordt inzicht gegeven in het reilen en zeilen bij 
Larikslaan2 .  

      

 
Voor- en nadelen realisatie speelautomatenhal 
Op verzoek van de raad informeert het college de raad over de voor- en nadelen van de 
vestiging van een speelautomatenhal. In de uitwisseling van 23 april zal deze informatie in 
een overzicht worden behandeld. Daarbij is er gelegenheid om toelichting te vragen aan de 
portefeuillehouder.   
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Actuele informatie:  
1. Samenleving voorop          
Nieuw contract voor onderhoud buitenruimte 
Het onderhoud van de buitenruimte is Europees aanbesteed. Van 1 april 2015 tot 31 
december 2016 voert Sight Landscaping uit Harderwijk het onderhoud van de buitenruimte 
uit. Formeel wordt de opdracht pas per 1 april aan Sight Landscaping gegund. Met deze 
aanbesteding wordt het onderhoudsniveau verlaagd van niveau B naar niveau C. Inwoners 
zullen merken dat onder andere méér en hoger onkruid voor zal komen in plantvakken en op 
verhardingen, dat er méér zwerfvuil in de buitenruimte mag liggen en dat er méér 
overhangende beplanting zal zijn dan voorheen bij niveau B. De aannemer hoeft dus minder 
vaak te komen om op te ruimen, te vegen, snoeien of schoffelen. Tegelijkertijd krijgen 
bewoners alle kansen om hun woonomgeving de uitstraling te geven die zij willen. Met de 
aannemer kunnen zij bespreken op welke wijze zij zelf invulling geven aan hun 
woonomgeving en zelf het onderhoud uitvoeren. Bewoners bepalen met de aannemer wat 
zij terugkrijgen voor bijvoorbeeld zelfwerkzaamheid.  De gemeente vervult alleen een 
toetsende rol om te bewaken dat de structurele kwaliteit van de buitenruimte behouden blijft. 
De aannemer neemt initiatieven om bewoners te stimuleren actief te worden, door hen te 
informeren, faciliteren en inspireren met behulp van verschillende communicatiekanalen.  
De gemeente heeft met Amfors een overeenkomst gesloten voor 9 mensen met een afstand 
tot de arbeidsmarkt (Participatiewet). Daarmee wordt 20 a 25 % van het werk ingevuld in het 
kader van de Participatiewet. De mensen die worden gedetacheerd binnen deze 
overeenkomst worden volledig geïntegreerd in de organisatie van de aannemer en ingezet 
in het onderhoud van de buitenruimte in de gemeente Leusden. De medewerkers worden 
begeleid, doen mee aan opleidingen, dragen bedrijfskleding van de aannemer en maken 
gebruik van het materieel alsof zij in dienst zijn bij de aannemer. 
 
 

2. Rapportage discriminatieklachten 2014  
Art.1 Midden-Nederland (Art. 1 MN) heeft ons gerapporteerd over het aantal geregistreerde 

discriminatieklachten in de gemeente Leusden in 2014. Het totaal aantal geregistreerde 
klachten bedroeg 11. In voorgaande jaren was dit aantal 9 (2012) en 8 (2013). We zien dus 
een lichte stijging ten opzichte van 2013 die te verklaren is door de commotie rond de 
gemeenteraadsverkiezingen rondom de uitspraken van Geert Wilders over Marokkanen. In 
Leusden betrof dit 4 van de 11 meldingen. 
Als we kijken naar de meldingen in 2014 zien we dat het vooral meldingen betrof over ras en 
geslacht en over omstreden behandeling en vijandige bejegening. Bij de afhandeling van de 
discriminatieklachten heeft Art.1 MN in één geval bemiddeld, in de andere gevallen kon de 
klacht worden afgedaan door registratie of door advies en informatie te geven.  
 
 

3. Bijeenkomst met ZP’ers 

Het afgelopen jaar hebben we als gemeente onderzocht welke behoeften Leusdense zp’ers 
(zelfstandige professionals) hebben om met hun kennis te kunnen bijdragen aan een vitaal 
ondernemersklimaat voor zp’ers. Het onderzoek is een direct resultaat van de Cup opdracht 
naar het vestigingsbeleid detailhandel, waarin het onderzoek is omschreven. Op 30 maart 
zijn de resultaten en aanbevelingen gepresenteerd in De Tuin. Aansluitend presenteerde 
een verkennende commissie van zp’ers het conceptplan om een zp platform/netwerk op te 
richten en verschillende onderwerpen op te pakken zoals: organiseren van 
netwerkbijeenkomsten, digitaal platform laten ontwikkelen, verbindingen leggen met andere 
netwerken en partijen en belangenvertegenwoordiging. Zp’ers zijn aan zet om hiervoor een 
goed plan te maken en de gemeente kan dit plan ondersteunen. Het plan zal uiterlijk 1 
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september worden ingediend. Eerste stap voor de zp’ers is het vormen van een stichting of 
vereniging.  
 
 

4. Duurzaamheidsagenda  
In het Coalitieakkoord 2014-2018 is de volgende bestuursopdracht opgenomen: ‘We 
ontwikkelen een brede Duurzaamheidsagenda o.a. in relatie tot maatschappelijk 
verantwoord ondernemen en de uitvoering van het milieubeleidsplan”. Doel van de agenda 
is het in gang zetten en versterken van  duurzame ontwikkeling en duurzame initiatieven in 
onze samenleving op zodanige wijze dat er een positieve spiraal ontstaat. Uitgangspunt bij 
het tot stand komen van de agenda is ‘de Samenleving voorop’, de samenleving bepaalt wat 
op de agenda komt en wat niet.  
De gemeente heeft een aantal externe kernstakeholders benaderd om verder invulling te 
geven aan de procesaanpak. In februari heeft de eerste verkennende bijeenkomst 
plaatsgevonden met  deze stakeholders. Hierbij zijn beelden en ideeën over duurzaamheid 
uitgewisseld, netwerken in kaart gebracht en is een eerste verkenning gedaan voor het 
proces. Een vervolgbijeenkomst wordt in april georganiseerd. Daarbij staat een aantal 
vragen centraal zoals: Pakt de samenleving de agenda op? Wie pakt welke rol? En hoe 
gaan we dit traject met de samenleving organiseren? Hierbij wordt ook een voorzet gedaan 
voor de opzet, visie en thematiek van de agenda. De uitkomsten van deze verkenning 
worden in het college besproken en de raad wordt hierover geïnformeerd via de 
raadsinformatiebrief.  
Vervolgens vindt in een brede bijeenkomst met de samenleving een eerste oriëntatie op de 
inhoud plaats. Welke activiteiten wil de samenleving oppakken? Wie wil aan de slag met 
welke actie? 
 
 

5. Aanwijzingsprocedure monumenten 
Kleine voorgeschiedenis: In 1990 is een groslijst van objecten in Leusden beschreven in het 
kader van het  landelijke Monumenten Inventarisatie Project (MIP). Enkele tientallen 
objecten van landelijk belang zijn vervolgens rijksmonument geworden, waaronder met 
name onderdelen van buitenplaatsen en enkele solitaire boerderijen. Rond 2007 waren er 
nog ruim 100 zogeheten MIP-objecten over. Die worden door de gemeente wel extra ‘in de 
gaten gehouden’, maar er is nu geen enkel juridisch middel tegen een sloopplan of 
onwenselijke aantasting.   
Naar aanleiding van een sloopplan voor de ‘dokterswoning’ heeft de raad om een traject 
voor het aanwijzen van gemeentelijke monumenten gevraagd. Daarop is, door een groep 
specialisten, uit de groslijst van ruim 100 objecten een selectie gemaakt van ruim 40 
objecten, in hoofdzaak boerderijen en landhuizen. Deze lijst is voorgelegd aan onze eigen 
monumentencommissie en die heeft geoordeeld dat voor vrijwel alle objecten een 
gemeentelijke monumentstatus gewenst is. 
Het college heeft in januari aangegeven dat er zo min mogelijk verplichting vanuit de 
gemeentelijke overheid mag zijn bij het aanwijstraject. Er is een stappenplan gemaakt en die 
ziet er  als volgt uit:  

 Er wordt gestart met een informatieavond op 24 maart 2015. Hier worden de 
bovenstaande uitgangspunten toegelicht, en uitgelegd wat de gemeente daar 
tegenover wil stellen aan subsidie en tegemoetkoming op tal van vlakken (geen 
leges voor het onderdeel monument, advies, ruimtelijke mogelijkheden bij 
herbestemming, etc. ); 

 Vervolgens worden eigenaren van beoogde monumenten uitgenodigd voor een 
gesprek waarin deze informatie kan worden toegespitst op hun eigendom. In het 
gesprek wordt afgetast op welke aspecten er overeenstemming is over bijzondere 
waarden aan bepaalde gebouwen op het perceel. Bij overeenstemming wordt de 
afbakening van de monumentaal beschermde delen vastgelegd in tekst 
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(waardestelling) en in beeld (ingetekende kadasterkaart). De inzet van de 
gesprekken over de objecten in eigendom van de stichtingen Den Treek-Henschoten 
en De Boom is het opstellen van een afsprakenlijst.  

 De raad wordt over de resultaten van de gesprekken geïnformeerd. 

 Nadat alle gesprekken zijn gevoerd, wordt beoordeeld of het resultaat aanvaardbaar 
is. Het traject is immers een uitwerking van de kadernotitie uit 2013, die het college 
de opdracht geeft gemeentelijke monumenten aan te wijzen. De lijst objecten die wel 
een gemeentelijke status krijgen, wordt in juli 2015 voorgelegd aan de raad. Na 
goedkeuring door uw raad worden de procedures voor aanwijzing gestart.  

 
 

6. Jaarverslag monumentencommissie  
Bij deze raadsinformatiebrief treft u het jaarverslag van onze monumentencommissie als 
bijlage(2) aan. Hierin valt te lezen over welke objecten er het afgelopen jaar is geadviseerd. 
Het verslag is beperkt tot die erfgoedzaken waar de commissie een rol in speelt.  
 
 

7. Groot Krakhorst en Bouwdriest  
De gemeente Leusden is reeds enige tijd met de Woningstichting Leusden in overleg over 
de verkoop van het perceel Groot Krakhorst, ten behoeve van de ontwikkeling van een 
kleinschalig woon-zorginitiatief. Het initiatief biedt ruimte aan jongeren met een stoornis in 
het autistisch spectrum (ASS), die hier, onder begeleiding, voor het eerst zelfstandig zullen 
wonen. Stichting Grasboom, de initiatiefnemer, is een ouderinitiatief dat reeds op een aantal 
plaatsen in de regio dit soort huizen heeft geopend. Hierbij zoeken zij de samenwerking met 
een woningcorporatie aan de ene kant, als ontwikkelaar, bouwer en verhuurder, en een 
zorgpartij aan de andere kant, die de begeleiding en specifieke zorg levert. Stichting 
Grasboom Leusden heeft reeds een aantal Leusdense jongeren op de wachtlijst staan die 
graag in Groot Krakhorst zouden willen wonen. 
Aan de basis van deze ontwikkeling ligt het raadsbesluit uit december 2010 waarin op de 
plek van de afgebrande boerderij Groot Krakhorst een combinatie tussen wonen en zorg is 
voorzien. In het raadsbesluit is het advies van de omwonenden uit het ‘Voorstel tot 
herontwikkeling van de locatie Groot Krakhorst, oktober 2010’ nadrukkelijk meegenomen. 
De functie wonen en zorg en ook de uiterlijke verschijningsvorm zijn in overleg met de buurt 
bepaald en als zodanig vastgelegd in het bestemmingsplan Leusden Noord uit 2013. De 
inspraak van de buurt in de nadere uitwerking is verankerd in overleggen met de 
klankbordgroep, bestaande uit 3 vertegenwoordigers uit de omgeving. 
De gemeente Leusden en de Woningstichting Leusden hebben de laatste maanden een 
aantal belangrijke stappen gezet op weg naar grondverkoop en start bouw. Zo kunnen wij u 
berichten dat in december jl. een aanvraag omgevingsvergunning is gedaan op het ontwerp. 
Deze wordt nu beoordeeld en wordt naar verwachting binnenkort verleend. De 
klankbordgroep heeft op dit ontwerp enthousiast gereageerd. Verder is overeenstemming 
bereikt tussen de WSL en de gemeente Leusden met betrekking tot de verkoopprijs en 
verdere voorwaarden voor ontwikkeling en levering. Dit uiteraard onder voorbehoud van 
instemming van zowel de Raad van Toezicht van de WSL op het investeringsbesluit (te 
nemen op 23 april), als van uw raad op de grondexploitatie, die in de raadscyclus van juni – 
juli ter besluitvorming  wordt aangeboden. 
In mei organiseren de gemeente, de WSL én Stichting Grasboom Leusden een bijeenkomst 
voor alle omwonenden van Groot Krakhorst. Op deze middag zal het ontwerp door de 
architect worden gepresenteerd en zal Stichting Grasboom Leusden zichzelf voorstellen en 
een presentatie geven over wat een stoornis in het autistisch spectrum eigenlijk is. U bent 
hiervoor vast van harte uitgenodigd. Datum, tijd en locatie volgen in de uitnodiging. 
In 2007 is de boerderij aan de Bouwdriest afgebrand. Vanaf dat moment is er met de 
eigenaar, een bouwonderneming uit Amersfoort, overleg geweest over de sloop, het 
opschonen van het terrein en vervolgens over de nieuwbouwplannen. Ondanks het vele 
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overleg en de druk die is uitgeoefend op de eigenaar, zijn initiatieven lange tijd uitgebleven. 
Recent is het terrein opgeknapt en inmiddels zijn wij benaderd om in overleg te gaan over 
een concreet bouwvoornemen. De eigenaar heeft in samenwerking met de Woningstichting 
Leusden een plan ontwikkeld voor de bouw van een kleine 20 woningen in het betaalbare 
huur- en koopsegment. Wij verwachten in mei een principe verzoek van de eigenaar te 
ontvangen. 
 
 

8 . Voorraad sociale huurwoningen 
Zoals met u gecommuniceerd is één van de speerpunten van de te herijken Woonvisie het 
hebben van voldoende voorraad sociale huurwoningen.  De druk op dit deel van de 
woningvoorraad neemt naar onze waarneming toe.  Of dit werkelijk zo is en wat dit voor de 
op deze voorraad aangewezen doelgroep betekent wordt ten behoeve van de Woonvisie  
onderzocht. Zo lang wij dit concrete inzicht nog  niet hebben houden wij ontwikkelingen die 
de druk kunnen verhogen nadrukkelijk in de gaten en spelen hierop in. 
 
Om die redenen hebben wij beroep ingesteld tegen het namens  de minister voor wonen 
genomen besluit om ons bezwaar tegen de verkoop door Vestia van78 woningen aan de 
Jonker Bolpoort en de Vrijhoef aan Patrizia Wohnmodul I SICAS-FIS  ongegrond te 
verklaren.  Naast een aantal formeel-juridische argumenten is ons belangrijkste inhoudelijke 
argument dat bij verhuur van deze woningen door een corporatie als WSL goede (prestatie-
)afspraken kunnen worden gemaakt over het behoud van deze woningen voor de sociale 
sector.  Een afschrift van het beroepschrift is voor u ter inzage gelegd. 
 
Naast het mogelijk afnemen van de voorraad sociale huurwoningen neemt de vraag naar 
deze woningen  toe door onder andere de voor 2015 sterk verhoogde taakstelling voor het 
aantal te huisvesten statushouders. Vanzelfsprekend geven wij en de WSL naar beste 
vermogen inhoud aan deze taakstelling. De wethouders wonen van de regio Amersfoort en 
de samenwerkende corporaties Eem- en Gelderse vallei  hebben bij de fractievoorzitters van 
provinciale staten aandacht gevraagd voor de gevolgen hiervan voor de reguliere 
woningzoekenden.  De brief van 25 maart 2015 is voor u ter inzage gelegd.  Aangegeven is 
dat de gemeenten samen met de provincie (en het Rijk) willen zoeken naar  mogelijke 
oplossingen.  
 
 

9. Sociaal Domein 
Bijeenkomst met de huisartsen en LL2  
Op 4 maart j.l. hebben de huisartsen van Leusden en Achterveld op uitnodiging van 
Larikslaan2 nader kennis gemaakt met de opzet, werkwijze en leden van het Basisteam en 
Sociaal Team. Op deze bijeenkomst, die zeer positief verliep, zijn de huisartsen onder meer 
geïnformeerd over de verschillen tussen de 2 teams. Over de wijze van contact opnemen, 
onderhouden en de samenwerking bij een concrete casus zijn verwachtingen over en weer 
verhelderd. Elke huisarts heeft een factsheet ontvangen waarop de belangrijkste informatie 
overzichtelijk is weergegeven. Elke praktijk zal een vast contactpersoon bij het Sociaal Team 
hebben zodat zij directe lijnen hebben. De communicatie over specifieke situaties gaat 
verlopen via beveiligde mail in verband met de privacy. 
De contactpersonen zullen met regelmaat aansluiten bij de Hagro-vergaderingen. Daarnaast 
zal de gemeente twee maal per jaar een beleidsvergadering uitschrijven met de huisartsen 
en de jeugdartsen. Op deze agenda staan onder meer de verwijsmogelijkheden en het 
monitoren van de regionale samenwerkingsafspraken die zijn vastgelegd tussen de HVE, de 
GGD en de gemeenten. 
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Vaststelling Verordening Leerlingenvervoer gemeente Leusden 2015 
Het leerlingenvervoer is een wettelijke zorgplicht van gemeenten. Gemeenten dienen het 
leerlingenvervoer uit te voeren op basis van een door de raad vastgestelde verordening. De 
Wet Passend Onderwijs is van start gegaan per 1 augustus 2014. Hoewel de 
wetswijzigingen die direct het leerlingenvervoer betreffen beperkt zijn, kunnen zij wel 
gevolgen hebben voor de uitvoering van het leerlingenvervoer, waarvoor de gemeenten 
verantwoordelijk zijn. Daarom is een nieuwe verordening noodzakelijk. Voor de VNG was dit 
een aanleiding om de bestaande modelverordening te vereenvoudigen. 
Voor de concept-verordening leerlingenvervoer 2015 is de VNG-modelverordening 
leerlingenvervoer als basisdocument gebruikt. De colleges van zes regio gemeenten 
(Amersfoort, Baarn, Bunschoten, Leusden, Soest en Woudenberg) streven er naar om 
zoveel mogelijk dezelfde uniforme nieuwe verordening voor de eigen gemeente vast te laten 
stellen, als opmaat naar een eventueel regionale aanbesteding van het leerlingenvervoer. 
Dit bevordert de eenduidigheid in de toepassing van de verordening. 
 
In afwijking van de modelverordening wordt voorgesteld om het Voortgezet Speciaal 
Onderwijs (VSO) niet gelijk te stellen met het Voortgezet Onderwijs (VO). Deze afwijking 
betekent verruiming van de modelverordening VNG ten gunste van de ouder(s)/verzorger(s), 
maar is een continuering van het huidige. Hiermee bieden we deze doelgroep leerlingen een 
betere startkwalificatie op de arbeidsmarkt. Omdat dit een voortzetting is van het huidige 
beleid, levert dit geen meerkosten op, maar wel maatschappelijk rendement.  
 

Maatwerkvoorziening chronisch zieken en gehandicapten 
Het rijk heeft per 1 januari 2014 de Wet Chronisch zieken en gehandicapten (Wtcg) en de 
Compensatie Eigen Risico (CER) afgeschaft. De Wtcg was een jaarlijkse tegemoetkoming 
voor chronisch zieken en gehandicapten, waarvan het bedrag afhankelijk was van leeftijd, 
zorggebruik en hoogte van het inkomen. De Wtcg over 2013 is eind 2014 uitbetaald. De 
CER was een niet-inkomensafhankelijke compensatie van jaarlijks € 99,- aan chronisch 
zieken die het volledig eigen risico betaalden.  In 2013 ontvingen in Leusden bijna 3.000 
inwoners een Wtcg-bijdrage en bijna 1800 inwoners een CER-bijdrage. 
Gemeenten ontvangen ongeveer één derde van het bedrag dat het Rijk uitgaf om lokaal 
maatwerk te leveren. Leusden ontvangt in 2015 en 2016 € 328.000,-. Vanaf 2017 is dit 
bedrag € 407.000,-. Door de korting op het landelijke budget kan niet iedereen worden 
ondersteund die voorheen in aanmerking kwam voor de Wtcg en de CER. Met 
vertegenwoordigers uit het Platform Sociale Zekerheid en de Wmo-adviesraad is een 
voorstel ontwikkeld voor lokaal maatwerk. Het uitgangspunt hierbij was om chronisch zieken 
en gehandicapten te ondersteunen die daadwerkelijk meerkosten hebben én een lager 
inkomen. De maatwerkvoorziening bestaat uit de volgende onderdelen: 
Eénmalige compensatie CER 2014 
De CER is voor het laatst uitgekeerd in 2013. Inwoners die de CER ontvingen, en hun NAW-
gegevens aan de gemeente hebben verstrekt, krijgen éénmalig een bedrag van € 100,- 
omdat de gemeente in 2014 nog geen beleid had om deze mensen te compenseren. 
Maatwerkvoorziening vanaf 2015 

a. Het verhogen van de inkomensgrens van de collectieve ziektekostenverzekering  

Dit jaar willen wij u een voorstel doen toekomen om de doelgroep te vergroten 
middels een hoger percentage van het sociaal minimum.  

b. Het verlagen van de eigen bijdrage voor een Wmo-voorziening 

Het College heeft besloten om de ‘basis’ eigen bijdrage voor een Wmo-voorziening 
te verlagen van € 19,- per 4 weken naar € 4,92 voor een alleenstaande en van € 28,- 
naar € 7,15 voor een meerpersoonshuishouden. De verlaging komt vooral ten goede 
aan lagere inkomens, en neemt bij  hogere inkomens geleidelijk af. 

c. Het verhogen van het budget voor de individuele bijzondere bijstand 

Door het wegvallen van de rijksregelingen en de mogelijkheid om categoriale bijstand 
te verstrekken aan ouderen, chronisch zieken en gehandicapten verwachten we een 
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hoger beroep op de individuele bijzondere bijstand. We hebben daarom dit budget 
met € 30.000,- verhoogd. 

d. Het ontwikkelen van een lokale maatwerkvoorziening voor inwoners met hoge 

zorgkosten die niet in aanmerking komen voor individuele bijzondere bijstand 

Voor deze inwoners willen we een lokale maatwerkvoorziening ontwikkelen, 
waarvoor we structureel € 75.000,- beschikbaar willen stellen. We hebben met 
diverse partijen (SMBL, noodfonds, Buurkracht Alandsbeek, Larikslaan2) gesproken 
hoe zo’n regeling eruit zou kunnen zien. Omdat we van bijna 1000 inwoners die 
voorheen een Wtg-bijdrage ontvingen, de NAW-gegevens hebben ontvangen, 
hebben we besloten voor de zomer eerst een behoefte-onderzoek uit te voeren, 
voordat we een definitieve regeling opstellen. 

 
 

10. Nieuwe vormen van naamgeving 
Het college heeft besloten de commissie Naamgeving op te heffen.  
De commissie heeft zich jaren bezig gehouden met het vaststellen van  straatnamen maar 
met het oog op de Samenleving Voorop wil het college nieuwe vormen van naamgeving 
introduceren.  
De wethouder heeft de voorzitter van de commissie hierover geïnformeerd. 

 
 

11. Klankbordgroep Biezenkamp  
Het uitwerken van een nieuw plan voor de afronding van de Nieuwe Biezenkamp is in volle 
gang. Na het vaststellen van de kaders op hoofdlijnen door de raad op 18 december jl.  
worden deze nu nader ingevuld met de hiertoe opgerichte klankbordgroep. Er was onder 
bewoners, ondernemers en andere belanghebbenden veel animo om te participeren in de 
klankbordgroep. De groep is een representatieve afspiegeling van de diverse belangen. De 
sfeer is goed en constructief. Het proces leidt voor alle betrokkenen tot inzicht in en begrip 
voor elkaars belangen en de mogelijkheden en beperkingen van de te maken 
ontwerpkeuzes. 
Op het moment van schrijven is de klankbordgroep nog niet klaar met de planvorming. Op 7 
april zal een openbare bijeenkomst voor alle betrokkenen en geïnteresseerden plaatsvinden 
waarbij het plan en de overwegingen daarbij worden gepresenteerd. 
 
 

12. Groot Agteveld 
Start Bouw Coöperatiegebouw Achterveld 
In de maand mei zal aannemer Koopmans in opdracht van De Alliantie en Woningstichting 
Leusden starten met de bouw van het nieuwe appartementencomplex op de plek van het 
gesloopte coöperatiegebouw in Achterveld. Ook worden 6 eengezinswoningen op dit terrein 
in aanbouw genomen. 5 van de 6 woningen en 13 van de 22 appartementen zijn verkocht. 
De woningstichting heeft zich garant gesteld voor de afname van de appartementen die bij 
oplevering eventueel nog niet verkocht zijn. De appartementen variëren in prijs tussen 
115.000 en 205.000. 
Het nieuwbouwcomplex is het meest markante gebouw in het project Groot Agteveld. Het 
gebouw houdt in  massa, vorm en materiaalgebruik de herinnering levend aan het 
coöperatiegebouw dat decennia lang beeldbepalend was in het dorp. De bouw is mede 
mogelijk gemaakt door een provinciale subsidie. 
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13. DigiD-audit 
Leusden slaagt voor DigiD-audit 2014 en DigiD-heraudit 2013 
De gemeente heeft van de auditor Verdonck, Klooster & Associates (VKA) een positief 
rapport ontvangen rond het ICT-beveiligingsassessment DigiD. Met dit rapport is de 
gemeente geslaagd voor het assessment dat alle gemeenten in Nederland moeten behalen 
om aangesloten te blijven op DigiD.  
Het ICT-beveiligingsassessment DigiD is een toets op de veiligheid van koppelingen met 
DigiD, die de gemeente in gebruik heeft. DigiD is hét digitale authenticatiemiddel voor de 
overheid en dienstverleners met een publieke taak. Naast de toets op de DigiD-koppelingen 
worden het beveiligingsbeleid en de ICT-protocollen van de gemeente onder de loep 
genomen. Het ICT-beveiligingsassessment DigiD is uitgevoerd door een gecertificeerde 
auditor. Deze heeft kortgeleden een positief rapport afgegeven aan de gemeente Leusden. 
Het rapport is inmiddels opgestuurd naar Logius, de dienst digitale overheid van het 
ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties. Eind februari heeft Logius 
bevestigd, dat de DigiD-dienstverlening aan Leusden in 2015 wordt voortgezet. 
 

Beveiligingsassessment 
Op 2 februari 2012 heeft de toenmalige minister Spies van het ministerie van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties (BZK) in een brief aan de Tweede Kamer aangegeven, dat alle 
organisaties die DigiD gebruiken moeten voldoen aan een beveiligingsnorm. Via een ICT-
beveiligingsassessment moeten zij dit vervolgens laten toetsen. Vanaf 1 januari 2013 is de 
maatregel van kracht dat alle DigiD gebruikende gemeenten jaarlijks een 
beveiligingsassessment moeten (laten) uitvoeren. De bedoeling van het assessment is het 
borgen van de veiligheid van koppelingen met DigiD en zo het vertrouwen van burgers in het 
digitaal regelen van hun zaken bij gemeenten via DigiD te behouden. 
 

 
 
 
Het college van Leusden 

 
 
 
 
 
Bijlagen: 
1. overzicht aan te leveren raadsvoorstellen 
2. jaarverslag monumentencommissie  


